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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  026-02/12-24/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  13.10.2012. 
  

ZAPISNIK 
SA 31. SJEDNICE VMO GRBCI  

 

31. sjednica VMO Grbci održana je 28.09.2012. (petak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO GRBCI, Dražička 4. 
 

Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Marin Zubović, član VMO  

 Zdravko Francetić, član VMO 

 Milan Bačić, zamjenik predsjednika VMO  

 Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 

 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Dalibor Farkaš, član VMO.  
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Predlaganje i usvajanje programskih aktivnosti za 2013.g. 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Tajnica je na temelju pristiglih prijedloga Vijećnika, pripremila prijedlog programskih aktivnosti za 
2013.g.  
 
Predloženi su slijedeći programi: 
- doček Zametskih maškara i zvončara  
- sportski program  
- Dan mjesnog odbora 
- Birajmo najljepšu okućnicu i balkon 
- ekološka akcija 
- Doček Sv. Nikole za najmlađe  
- program iz područja zdravstva i socijalne skrbi (mjerenje tlaka i šećera, zdravstvena 

predavanja). 
 

Predloženi programi realizirali bi se iz sredstava: 

 Odjela gradske uprave za samoupravu i upravu (19.700 kn),  

 OGU za sport i  tehničku kulturu (traži se 1.500 kn za nabavku lopti, pehara i medalja za 
sportski program) 

 OGU za poduzetništvo (traži se 800 kn za poklon bonove najuspješnijima u akciji „Birajmo 
najljepšu okućnicu i balkon“) 
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 ekološka akcija realizirala bi se iz sredstava OGU za komunalni sustav (baje, rukavice) te 
OGU za razvoj urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem (marenda). 

 akcija mjerenja tlaka i šećera organizirat će se u suradnji s Gradskim aktivom Crvenog 
križa (financira OGU za zdravstvo i socijalnu skrb), a zdravstvena predavanja po dogovoru 
s dr. Jelićem i/ili udrugom „Zdravnica“ (besplatna predavanja) 

 od lokalnih poduzetnika pokušat će se dobiti donacije (cca 5.000,00 kn). Na temelju 
dobivenih donacija, ostvarila bi se i  poticajna sredstva na dobivene donacije (5.000,00 kn). 

 
U realizaciju programa uključit će se svojim volonterskim radom i udruga „Žene Grbaca“. U 
programu Dočeka Sv. Nikola surađivat će se s Dječjim vrtićem „Snjegu ljica“ te Župom Sv. križa sa 
Srdoča, a u sportskom programu s BK „Grbci“ i NK „Grbci 2000“. 
 
Za bankarske usluge izdvojit će se 300 kn od sredstava Odjela gradske uprave za samoupravu i 
upravu. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave, vijećnici su jednoglasno prihvatili predložene programe. 

 
AD 2 
G. Abramović je obavijestio prisutne da su u Dalmatinskoj ulici počeli radovi na sanaciji ulice 
nakon što su nastala oštećenja na asfaltnoj podlozi (nedugo nakon završenih radova na 
plinifikacije). Građani su veoma nezadovoljni dinamikom radova. U kontaktima s g. Bačićem 
saznao je da se radovi rade na temelju reklamacije "Energa" izvođaču (oštećenja su nastala u 
garantnom roku).   
 
Zaključak: Ako se radovi ne izvrše u roku od 15 dana, uputit će se pismeni prigovor "Energu". 

 
G. Abramović je istaknuo još neke komunalne probleme i to: 

 začepljene kanale za odvodnju oborinskih voda i to u ulici M. Grbac, kod križanja s 
Buzetskom i u odvojku ulice M. Grbac, pored parkirališta kod košarkaškog igrališta. 

 neuredan nadvožnjak nad zaobilaznicom (na dnu ulice Marije Grbac , gdje je ulicu 
presjekla zaobilaznica) 

 neregistrirani automobil i kombi (Panda na parkingu iza kbr. 20 u ulici M. Grbac, kombi pun 
alata kod kbr. 19 u istoj ulici). 

 
Zaključak: Tajnica će obavijestiti Rijeka promet (za odvodne kanale) i Čistoću (za nadvožnjak) te 
zatražiti čišćenje. Za neregistrirana vozila obavijestit će komunalnog redara. 
 
G. Abramović je izrazio nezadovoljstvo jer nisu postavljene 2 kupe na uređenu površinu kod 
benzinske pumpe u Dražičkoj ulici, a tlakovci su postavljeni ovog ljeta. Kad se klupe budu 
postavljale, bit će potrebno izmicanja tlakovaca što će ih oštetiti.  
 
Zaključak: Tajnica će zatražiti objašnjenje od OGU za komunalni sustav. 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: 
                       Vesna Širola, 

referent za mjesnu samoupravu 
 

Predsjednik VMO Grbci:  
Tomo Abramović 

 

 


